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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 
 

 

PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 

29.09.2021 
 

Conducerea şedinţei este deschisă de domnul Florin Bolosin care a fost ales preşedinte de 
şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 209/2021, adoptată prin vot deschis 
cu majoritate simplă.  

Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 3 luni. 
 
Dnul Florin Bolosin: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 
„Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la 
această oră un număr de 20 consilieri (lipsește nemotivat, doamna Mirabela - Laura Moga). 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept domnul Primar Dan Bobouţanu şi 
domnul Secretar General Militon Dănuț Laslău. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei Municipiului 
Hunedoara.” 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 1399/2021, iar proiectul ordinii de zi este 
menționat în anexa la aceasta.” 
 

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii până la data prezentei şedinţe 

cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în ședințele Consiliului Local desfășurate în data de 31.08.2021, 
04.09.2021 și 14.09.2021. 

 
Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 14.09.2021, a fost semnat de către 

Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării Consiliului Local. 
 
Dnul Florin Bolosin: 
„Procesul verbal se aprobă în unanimitate. 
 Dau cuvântul domnului Primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
Dnul primar Dan Bobouţanu: 
„Propun modificarea și completarea ordinii de zi după cum urmează: 
- propun retragerea Proiectul de Hotărâre nr. 275/15.09.2021 pentru modificarea Anexei nr. 2 

la Hotărârea Consiliului Local nr. 408/2020 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru 
Spitalul Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, cu modificările ulterioare, aflat la punctul 3 al 
ordinii de zi. 

- propun completarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 10 de pe proiectul 
ordinii de zi a următoarelor puncte: 
      1. Proiect de hotărâre nr. 286/27.09.2021 pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local 
nr.354/2019 privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama, a statului de funcții și a 
Regulamentului de organizare și funcționare al Clubului Sportiv Hunedoara, cu modificările și completările 
ulterioare. 
      2. Proiect de hotărâre nr. 287/27.09.2021 privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2021. 
      3. Proiect de hotărâre nr. 288/27.09.2021 privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli 
pe anul 2021 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, aflate în subordinea şi 
finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
       4. Proiect de hotărâre nr. 285/27.09.2021 privind aprobarea listei  de repartizare a  locuinţelor pentru 
tineri,  destinate închirierii, situate în  municipiul Hunedoara, str. Alexandru Vlahuţă, nr.16A. 
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      5. Proiect de hotărâre nr.289/28.09.2021 pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local 
nr. 408/2020 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara, cu modificările ulterioare. 
       6. Prezentarea Raportului nr.74353/23.09.2021 a Comisiei Mixte stabilite de HCL nr.14/2021 în vedere 
coordonării procedurii de achiziție a mărcii „FC Corvinul 1921”. 
 

Dnul Florin Bolosin: 
„Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă cu 13 voturi „pentru” (Laura-

Valentina Borca-Lucan, Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil 
Sevastru, Horia-Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel Popa, Petru 
Muntean, Ioan Constantin,  Sorin Ilea) și 7 voturi „abținere”(Alexandru Mărginean, Petre-Lucian Gherman, 
Constantin Vâlceanu, Sebastian-Alexandru Popa, Claudiu-Ștefan Ionescu, Marian Vasile, Diana-Claudia 
Costa). 

Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri care se află în 
conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu modificările şi 
completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de 
la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la 
încheierea actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă din 
situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța  
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare,  
„(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile prevăzute la alin.(1) are obligaţia 
să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul personal pe care îl are în adoptarea hotărârii 
respective, anunţ care se consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul şedinţei, 
consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului, la care 
aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, 
cu modificările și completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr. 176/2010, cu 
modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de Urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, şi legislaţia în 
materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea 
indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de hotărâri aflate 
pe ordinea de zi?” 

 
Nu sunt anunțate situații de conflict de interese sau incompatibilități.  
 
Dnul Florin Bolosin: 
„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin ridicarea mâinii. 

Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.”  
 

La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 
hotărâre nr.266/01.09.2021 pentru completarea Anexei la Hotărârea nr. 381/2019 privind aprobarea 
Procedurii de repartizare, organizare și funcționare a parcărilor de reşedinţă din municipiul Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
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  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri locali. 
 
Dnul Petre-Lucian Gherman: 
„Mulțumesc. Aș vrea doar să supun atenției dumneavoastră o problemă referitoare la aceste 

parcări. Și probabil că în viitor, dacă se poate, veți regândi regulamentul de organizare a acestora. În zonele 
centrale, mai ales în zona din cartierele din jurul Pietonalei, știți că acolo se adună, sunt cafenele, baruri, și 
vin nerezidenți. Mai ales în prima parte a zilei, când proprietarii parcărilor sunt la serviciu și parcările sunt 
goale, cei care vin acolo, la cafenele cum spuneam, nerezidenții, sunt nevoiți să caute loc de parcare, pe iarbă, 
pe trotuare ... nu prea e voie. Dacă ocupă parcarea cuiva sună un vecin și cheamă poliția locală. Și nu știu ... 
probabil că în alte orașe este găndit regulamentul pe ore, dimineață să aibe dreptul și cei care vin în zonă, nu 
știu de la 8.00 la 3.00 sau la 4.00. Deci problema cam asta este, parcările sunt goale iar cei care vin în zonă 
pentru o oră, două nu au unde să lase mașinile și încalecă trotuare, iarbă. Pe viitor cred că ar fi utilă o 
regândire a acestui regulament. Vă mulțumesc.” 

 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
„Da. O să analizăm.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 239/2021 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 

hotărâre nr. 268/02.09.2021 privind aprobarea plății cotizației Municipiului Hunedoara pentru anul 2021 la 
Asociația Localităților și Zonelor Istorice și de Artă din România. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 240/2021 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). Proiect de 

hotărâre nr. 278/16.09.2021 pentru modificarea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Local nr. 389/2020 
privind aprobarea componenţei comisiei mixte pentru sistematizarea circulaţiei în municipiul Hunedoara, 
precum și a Regulamentului de funcţionare a comisiei, cu modificările ulterioare. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri locali. 
 
Dnul Secretar General Danuț Militon Laslău: 
„Comisiile și-au exprimat avizul cu privire la proiectul de hotărâre, există și un amendament 

făcut de domnul Marian Vasile, care la comisie nu a trecut dar care totuși se va supune atenției Consiliului 
Local, inclusiv aprobării. Vă rog domnule consilier să vă susțineți amendamentul.” 

 
Dnul Marian Vasile: 
„Domnule Primar, stimați colegi aș dori să vă spun că noi, consilierii PNL cel puțin, dorim să 

vă sprijinim în activitatea din comisiile dvs., ca atare dorim să-l propunem pe domnul consilier Vâlceanu, 
care a fost director la A.R.R. în această comisie folosindu-vă de experiența dânsului. Țin să vă anunț că nu 
este nimic personal altceva, eu am discutat cu departamentul juridic, mi s-a spus că structura acestei comisii 
nu poate fi modificată, eu în prealabil dorin să propun încă doi colegi pentru suplimentarea acestei comisii. 
Ca atare, știind că colegul nostru Palcău Ciprian este solicitat în foarte multe comisii, poate că ați dorii să-l 
ajutăm cu colegul nostru Vâlceanu.  

Ca atare, propunerea nostră este înlocuirea domnului Palcău Ciprian cu domnul consilier 
Vâlceanu, pentru a putea să vă ajute și dânsul în această comisie. Mulțumesc.” 

 
Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
„Domnul Vâlceanu nu mai este director la A.R.R.?” 
 
Dnul Marian Vasile: 
 „Nu, numai este. Dar experiența a dobândit-o cât timp a fost.” 
 
Dnul Secretar General Dănuț Militon Laslău: 
„Bun. Dacă nu mai sunt alte interpelări pentru amendamente, eu vă propun să-l supunem la 

vot.” 
Se supune la vot amendamentul domnului Marian Vasile, care întrunește 7 voturi 

„pentru” (Alexandru Mărginean, Petre-Lucian Gherman, Constantin Vâlceanu, Sebastian-Alexandru 

Popa, Claudiu-Ștefan Ionescu, Marian Vasile, Diana-Claudia Costa).  

Având în vedere faptul că amendamentul nu a întrunit numărul necesar de voturi 

”pentru”, acesta nu a fost adoptat.  
 

Având în vedere faptul că art. I din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual 

(cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de către 

președintele de ședință împreună cu reprezentanții fiecărui partid politic. 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot, cu voturile exprimate de către consilierii locali 

prin vot secret, pentru aprobarea modificării componenţei comisiei mixte pentru sistematizarea 
circulaţiei în municipiul Hunedoara, s-a constatat faptul că domnii: 
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OLAR  CĂTĂLIN  FLORIN – Viceprimarul municipiului Hunedoara; 

MILITON DĂNUȚ LASLĂU - Secretarul General al Primăriei municipiului Hunedoara; 

PALCĂU  CIPRIAN –  consilier local;  

VALENTIN ADRIAN STOENESCU – director Direcția Gospodărire Urbană; 

DORIN PAHONTU – Șef Serviciul Administrativ, Întreținere Clădiri și Căi Publice, Zone Verzi 

GHIGU NICOLAIE SORIN – comisar șef de poliţie;  

BURCIN  LUCIAN – agent șef principal de poliţie ;  

PASC RĂDUCU  MARIUS – director executiv Poliţia Locală  

GUŢU CORNEL – şef serviciu Poliţia locală 

MOISE IULICA DORINA – șef Birou urbanism;  

ADRIAN GHEORGHE POPA -  inspector Biroul pentru Monitorizarea Serviciilor Comunitare de Utilități                 

    Publice și Relația cu Asociațiile de Proprietari 

IOANA CORINA  BANGA – administrator - S.A.I.C.C.P.Z.V., au obținut 14 voturi “pentru” și 6 voturi 

„împotrivă”. 

În urma acestor rezultate, componența comisiei mixte pentru sistematizarea circulaţiei în 
municipiul Hunedoara este următoarea: 

 
Preşedinte: OLAR  CĂTĂLIN  FLORIN – Viceprimarul municipiului Hunedoara; 

Vicepreşedinte: MILITON DĂNUȚ LASLĂU - Secretarul General al Primăriei municipiului Hunedoara; 

Membrii:  

PALCĂU  CIPRIAN –  consilier local;  

VALENTIN ADRIAN STOENESCU – director Direcția Gospodărire Urbană; 

DORIN PAHONTU – Șef Serviciul Administrativ, Întreținere Clădiri și Căi Publice, Zone Verzi 

GHIGU NICOLAIE SORIN – comisar șef de poliţie;  

BURCIN  LUCIAN – agent șef principal de poliţie ;  

PASC RĂDUCU  MARIUS – director executiv Poliţia Locală  

GUŢU CORNEL – şef serviciu Poliţia locală 

MOISE IULICA DORINA – șef Birou urbanism;  

ADRIAN GHEORGHE POPA -  inspector Biroul pentru Monitorizarea Serviciilor Comunitare de Utilități                 

    Publice și Relația cu Asociațiile de Proprietari 

Secretarul comisiei - IOANA CORINA  BANGA – administrator - S.A.I.C.C.P.Z.V. fără drept de vot. 

   
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 241/2021 se aprobă cu 14 voturi „pentru” (Laura-Valentina Borca-Lucan, 

Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil Sevastru, Horia-
Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel Popa, Petru 
Muntean, Ioan Constantin,  Sorin Ilea, Alexandru Mărginean) și 6 voturi „împotrivă” (Petre-Lucian 
Gherman, Constantin Vâlceanu, Sebastian-Alexandru Popa, Claudiu-Ștefan Ionescu, Marian Vasile, 
Diana-Claudia Costa). 

 
La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 

hotărâre nr. 279/16.09.2021 privind însuşirea  Raportului informării și consultării publicului, precum și 
aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu pentru „CONSTRUIRE SPĂLĂTORIE AUTO”  str. Mureşului f.n., 
municipiul Hunedoara, judeţul Hunedoara. 
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Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 242/2021 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).                                                                                                                             

Proiect de hotărâre nr. 280/16.09.2021 privind aprobarea alocării sumei de până la 100.000 lei, din bugetul 
local al municipiului Hunedoara, pentru premierea familiilor care au sărbătorit sau vor sărbători în acest an   
„Nunta de Aur”. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 243/2021 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de 

hotărâre nr. 281/16.09.2021 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 301/2017  privind aprobarea 
Studiului de fezabilitate și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „ Realizare creșă 
nouă în municipiul Hunedoara”, cu modificările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
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Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri locali. 
 
Dnul Alexandru Mărginean: 
„O problemă care vreau s-o spun la Diverse dar o spun și acum. Aș ruga să primim mai din 

timp documentația ca să putem analiza cum trebuie. Sunt niște proiecte de hotărâri care trebuie analizate cu 
mare atenție. E vorba de bani, e vorba de bugete. Ieri, la comisie am primit și eu dosarul, nu am avut cum să-l 
studiez în momentul acela. După-amiază am mai studiat și am zis că mergem înainte dar rugămintea mea să 
le primim mai din timp. A fost o defecțiune de sistem, am înțeles. Vă mulțumesc.” 
 

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar: 
 „Domnule consilier, am înțeles că ați fost la noi la Informatică și vi s-a oferit tableta pe care 

nu ați dorit să o ridicați. Este pregătită și acuma și după ședință vă rog, coborâți să o ridicați.” 
Dnul Secretar General Danuț Militon Laslău: 
„Aș veni eu cu o completare. Materialele au fost transmise conform prevederilor legale în 

timp util. Acum, într-adevăr a fost o problemă de ordin tehnic că nu s-au putut deschide materialele. Cine 
chiar a avut interes și a dorit să le citească, Serviciul Juridic stă la dispoziție oricând să vi le și listeze în 
format pe hârtie, pentru a putea avea acces și a vă pronunța în cunoștință de cauză. Dacă considerați, unii 
dintre dumneavoastră că vă este mai ușor să vi le punem în fomat pe hârtie vă rog să vă adresați Serviciului 
Juridic și vom proceda ca atare.” 

 
Dnul Alexandru Mărginean: 
„Mulțumim.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 244/2021 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 

hotărâre nr. 282/20.09.2021 privind aprobarea dării în administrare către Direcția de Asistență Socială a 
municipiului Hunedoara, a unor bunuri necesare desfășurării activității. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 245/2021 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 

hotărâre nr. 283/20.09.2021 pentru aprobarea arondării Creșei Căsuța cu Pitici din municipiul Hunedoara, 
prin decizie a Inspectoratului Școlar Județean Hunedoara, unei unități de învățământ preșcolar cu program 
prelungit, cu personalitate juridică.  

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 246/2021 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). Proiect de 

hotărâre nr. 284/21.09.2021 privind aprobarea trecerii din proprietatea Statului Român în proprietatea privată 
a municipiului Hunedoara a unor terenuri aflate în intravilanul municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 247/2021 se aprobă în unanimitate 
 

 La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 
hotărâre nr. 286/27.09.2021 pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr.354/2019 
privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama, a statului de funcții și a Regulamentului de 
organizare și funcționare al Clubului Sportiv Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare. 
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Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 248/2021 se aprobă cu 15 voturi „pentru” (Laura-Valentina Borca-Lucan, 

Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil Sevastru, Horia-
Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel Popa, Petru 
Muntean, Ioan Constantin,  Sorin Ilea, Alexandru Mărginean, Sebastian-Alexandru Popa) și 5 voturi 
„abținere” (Petre-Lucian Gherman, Constantin Vâlceanu, Claudiu-Ștefan Ionescu, Marian Vasile, 
Diana-Claudia Costa). 

 
La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 

hotărâre nr.287/27.09.2021 privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului Hunedoara, pe anul 
2021 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 249/2021 se aprobă cu 13 voturi „pentru” (Laura-Valentina Borca-Lucan, 

Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil Sevastru, Horia-
Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel Popa, Petru 
Muntean, Ioan Constantin,  Sorin Ilea) și 7 voturi „abținere” (Petre-Lucian Gherman, Constantin 
Vâlceanu, Claudiu-Ștefan Ionescu, Marian Vasile, Diana-Claudia Costa, Alexandru Mărginean, 
Sebastian-Alexandru Popa). 
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La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate absolută). Proiect de 
hotărâre nr. 288/27.09.2021  privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2021 al 
instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, aflate în subordinea şi finanţarea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 250/2021 se aprobă cu 13 voturi „pentru” (Laura-Valentina Borca-Lucan, 

Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil Sevastru, Horia-
Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel Popa, Petru 
Muntean, Ioan Constantin,  Sorin Ilea) și 7 voturi „abținere” ( Petre-Lucian Gherman, Constantin 
Vâlceanu, Claudiu-Ștefan Ionescu, Marian Vasile, Diana-Claudia Costa, Alexandru Mărginean, 
Sebastian-Alexandru Popa). 

 
La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 

hotărâre nr. 285/27.09.2021 privind aprobarea listei  de repartizare a  locuinţelor pentru tineri,  destinate 
închirierii, situate în  municipiul Hunedoara, str. Alexandru Vlahuţă, nr.16A. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 251/2021 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 

hotărâre nr.289/28.09.2021 pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local nr. 408/2020 
privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” 
Hunedoara, cu modificările ulterioare. 
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Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate 

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu. 
 
Hotărârea nr. 252/2021 se aprobă cu 15 voturi „pentru” (Laura-Valentina Borca-Lucan, 

Cătălin-Florin Olar, Florin Bolosin, Mihaela Predică, Maria Cristea, Bujor-Virgil Sevastru, Horia-
Trăian Gherghina, Ciprian-Ștefan Palcău, Claudiu-Sorin Voinia, Mircea-Marcel Popa, Petru 
Muntean, Ioan Constantin,  Sorin Ilea, Alexandru Mărginean, Sebastian-Alexandru Popa) și 5 voturi 
„abținere” (Petre-Lucian Gherman, Constantin Vâlceanu, Claudiu-Ștefan Ionescu, Marian Vasile, 
Diana-Claudia Costa). 

 
La punctul 15 al ordinii de zi - Prezentarea Raportului nr.74353/23.09.2021 a Comisiei 

Mixte stabilite de HCL nr.14/2021 în vedere coordonării procedurii de achiziție a mărcii „FC Corvinul 1921”. 
 
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
 
Dnul Secretar General Danuț Militon Laslău: 
 „Acest Raport nu se supune la vot, vi se prezintă, doar dacă sunt dicuții pe el, întrebări, 

interpelări. Dacă nu sunt, mergem mai departe.” 
 
  La punctul 16 al ordinii de zi - Prezentarea Deciziei nr.39/4/24.08.2021 de prelungire a 
termenului de ducere la îndeplinire a măsurilor dispuse prin Decizia nr.39/07.08.2015, emisă urmare acțiunii 
de audit financiar, pe anul 2014, la Unitatea Administrativ Teritorială Municipiul Hunedoara. 
 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 
  -      Comisia de Buget. 
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț. 
  -      Comisia de Cultură. 
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La punctul 17 al ordinii de zi. Diverse. 
 
Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu: 
”Aș dori să-l întreb pe domnul primar, când Municipiul Hunedoara va avea un Registru Local 

al Spațiilor Verzi, pentru a intra în legalitate.  
Și a doua problemă este, dacă a fost informat cu privire la incidentul din dimineața zilei de 

21.09.2021, orele 0445, când o echipă de muncitori aparținând SalubPrest au tăiat, perturbând ordinea și 
liniștea publică în zona Sanitas, mai mulți pomi ornamentali. Întrebarea este dacă a fost informat și dacă a 
luat măsuri cu privire la acest incident. Mulțumesc.” 

 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Da. Veți primi răspuns în scris.” 
 
Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu: 
”Aș dori cu privire la Registrul Local al Spațiilor Verzi să ni se pună la dispoziție contractul, 

dacă există vreun contract și să știm și noi ce valoare are și când va fi finalizat, că asta este important, că am 
primit un răspuns că va fi finalizat, când va fi gata. Cam în sensul acesta. Un Registru, în alte Municipii în 
maxim 90 de zile – 120 de zile. Noi deja avem 7 luni de când a fost semnat acest contract și încă nu îl avem 
gata. Ar fi necesar, util pentru Hunedoara, să avem un Registru Local al Spațiilor Verzi. Suntem cel mai mare 
Municipiu care nu este reședință de Județ.” 

 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Și singurul care are un Registru al Spațiilor Verzi care se actualizează. Aveți dreptate. Așa 

este. Și singurul care are așa ceva și care se actualizează. Aveți dreptate. Altcineva, nu are. Singurul 
Municipiu din Județ. Da. Corect. O să primiți răspuns în scris.” 

 
Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu: 
”Eu știu că Municipiul Deva are un Registru Local al Spațiilor Verzi pe care îl putem accesa 

oricând. Pe al Hunedoarei, nu l-am văzut încă.” 
 
Dnul Președinte Florin Bolosin: 
”Mulțumesc, domnule consilier Ionescu. Mergem mai departe. Domnule Popa.” 
 
Dnul Sebastian Popa: 
”Domnule Primar, stimați colegi, aș vrea să aduc în atenția dumneavoastră din nou o 

problemă care mi-a fost semnalată de către cetățeni, mai exact este vorba despre acele blocuri de pe strada 
Trandafirilor, acele blocuri turn, în care din păcate de câteva luni de zile nu mai funcționează lifturile. Există 
persoane vârstnice care suferă de diferite boli cronice care stau pe la etajul 5, 6, 8 și din păcate acestea mi-au 
spus că de luni de zile nu au mai putut să iasă așa mult afară, pentru că nu pot toată ziua să urce și să coboare 
scările și dacă se poate face ceva cu acele lifturi, dacă puteți trimite o echipă. Am înțeles că din când în când 
s-au mai rezolvat problemele dar după câteva zile au apărut din nou. Cam asta ar fi.” 

 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”M-aș limita la un răspuns în scris, dar vreau să vă explic cum stau lucrurile într-o asociație 

de proprietari. Lifturile aparțin de asociația de proprietari, nu de Primărie. Banul public nu poate constitui 
sursă de finanțare pentru a repara lifturi. Dacă vă referiți în schimb la blocurile care se află în reabilitare 
energetică pe fonduri europene, acolo lifturile trebuie să sosească până la finalul anului, suntem în grafic și 
este posibil la blocul 17 nu a funcționat niciodată liftul, cred că de când este blocul în folosință, dacă vă 
referiți la acela, deci practic nu are legătură cu proiectul pe fonduri europene, dar evident că se va schimba 
liftul iar la celelalte dacă s-a mai oprit probabil că tot pentru lucrări la casa liftului urmând să vină lifturile noi 
pentru a putea fi înlocuite. În rest, ceea ce votați dumneavoastră aici prin alocări financiare pe anumite 
capitole, votați conform legii. Dacă v-aș pune să votați bani pentru a repara un lift la un bloc, altul decât 
acela, ar fi o ilegalitate. Deci cam așa stau lucrurile. Sper că am fost suficient de clar.” 

 
Dnul Sebastian Popa: 
”Da, am înțeles. Păi în primul rând, este vorba oricum despre blocurile care intră în 

reabilitare și dacă lifturile ajung…” 
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Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Da, da. Trebuie să vină lifturile. Ședința de analiză a acestor proiecte cu cei doi constructori, 

a fost chiar săptămâna trecută. Este vorba de o societate din Târgu Mureș și o societate din Deva care au 
câștigat licitația și care se ocupă, nu suficient de bine din punctul de vedere și tocmai de aceea analizăm în 
fiecare lună în prezența lor și a diriginților de șantier. Dar mă rog, subiectul era dacă se schimbă liftul. Da, cu 
siguranță. Vă mulțumesc.” 

 
Dnul Sebastian Popa: 
”Vă mulțumesc.” 
 
Dnul Președinte Florin Bolosin: 
”Vă mulțumim, mergem mai departe. Domnule consilier Gherman, aveți cuvântul.” 
 
Dnul Petre – Lucian Gherman: 
”Aș vrea să-mi manifest și eu nemulțumirea referitor la primirea materialelor pentru ședință. 

Eu mă voi referi doar la proiectele de hotărâre de pe lista suplimentară. Am primit azi-dimineață. Trebuie să 
avem și noi timp să le studiem și probabil că nu aș fi avut această intervenție dacă ora la care le-am primit nu 
ar fi fost, eu cel puțin la 0750 și atunci mi-am pus întrebarea: ”știu că programul de lucru la Primărie începe la 
ora 0800 și… 

 
Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”La ora 0730.” 
 
Dnul Petre – Lucian Gherman: 
”…la 0730 și să elaborezi această listă și să o gândești, presupune ceva timp. Nu 10 minute, 

15 minute și mă gândesc că era gata de ieri și atunci?” Vă solicit ca de acum înainte să ne acordați timpul 
necesar studiului acestor materiale, trimițându-le măcar știu eu, cu o zi înainte sau măcar cu o seară înainte, 
că iaca stăm noaptea și le studiem. Atât pe acest subiect.  

Probabil că ar trebui să regândiți modul de prezentare la ședință. A crescut nivelul de infectări 
și nu știu, să vă gândiți dacă nu ar trebui să trecem din nou în online să nu ne expunem.  

Și a treia chestiune, niște cetățeni, tot de la cetățeni preluată, WC – ul din curtea exterioară a 
Castelului, spun că arată deplorabil și ar trebui rezolvată această chestiune. Cam atât. Vă mulțumesc.” 

 
Dnul Președinte Florin Bolosin: 
”Mergem mai departe. Domnule consilier local Mărginean, aveți cuvântul.” 
 
Dnul Alexandru Mărginean: 
”Da. Reiterez ce am spus și data trecută și ce a spus și domnul Gherman să primim mai din 

timp documentele să avem timp să fim, să votăm în cunoștință de cauză. Nu că vrea cineva să fie ”gică 
contra”, să respingem. Dar să știm, să votăm așa cu mintea împăcată. Dacă nu cu sufletul, măcar cu mintea.  
Și o mică problemă pe care cred că toți o vedem când mergem la Deva. Între podul de la Peștiș și Cristur este 
o groapă cam cât o găleată. Ar fi bine să, o găleată acolo de bitum, să o acoperim că de fiecare dată îmi aduc 
aminte că trebuie să ocolesc pe undeva…”  

 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Este drum județean, dar ne ocupăm noi.” 
 
Dnul Alexandru Mărginean: 
”Da, o găleată nu ar fi atât.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Nu este vorba de găleată. Este drum județean. Adică, nu avem voie să intervenim, dar o să le 

comunic să…este cum vi dinspre Deva, nu?” 
 
Dnul Alexandru Mărginean: 
”Da, cum vi de la Deva la jumătatea drumului, între pod și Peștiș. Mulțumesc.” 
 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Da, am înțels.”  
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Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Cu privire la transmiterea proiectelor, aș vrea să intervin. Nu vreau să se creadă că Juridicul 

nu și-a făcut treaba. Sunt două chestiuni. O dată că au fost probleme de ordin tehnic care nu au depins de noi, 
iar cu proiectele de hotărâre de dimineață, unele chiar dimineață au fost vizate de către inițiator, și atât timp 
cât inițiatorul nu le-a avizat, nu puteam să le transmit. Deci au venit pe ultima sută de metri, proiecte de la 
compartimente, au survenit modificări și până când aveam avizul inițiatorului nu puteam să le transmitem. 
Ne cerem scuze pentru impediment dar că vreau să și înțelegeți că nu este vina Juridicului. Pur și simplu s-a 
lucrat până pe ultima sută de metri. Vă mulțumesc.” 

 
Dnul Petre – Lucian Gherman: 
”Ați dat-o în curtea Primarului acum.” 
 
Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Nu am dat-o, pentru că am spus că s-a lucrat până pe ultima sută de metri. Nu cred că vă 

puteți închipui în ce condiții lucrează Juridicul cu aceste proiecte care survin modificări pe ele pe ultima sută 
de metri și nu au venit de la 0730, au venit mult mai repede pentru a putea fi…” 

 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”În principiu, aveți dreptate. Chiar dacă ați respins Ordinea de zi, și eu înțeleg că este corect 

să ai proiectele în timp util. Acum într-adevăr au fost niște probleme, au fost probleme cu site-ul Primăriei, 
care a fost atacat de hackeri. Suntem a doua Primărie din România, noi și Oradea care pățim acest lucru, asta 
nu ne scuză, dar la următoarea ședință vom fi mai atenți să le transmitem în timp util. ”  

 
Dnul Președinte Florin Bolosin: 
”Mulțumim. Declar ședința închisă.”  
 

 
 
 
 
PREŞEDINTE,                                                                                                         SECRETAR GENERAL,                          
  Florin Bolosin                                                                                                            Militon Dănuț  Laslău      
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Întocmit, 
Teodora Mălai 
 
Larisa Giurca        


